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Z A P I S N I K 

s 247. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 7. listopada 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, 

Đulio Jusufi, voditelj  Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 

knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka  za komunalni sustav, imovinu, 

prostorno uređenje i promet, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, 

djelatnik GSC Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne 

službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Tihana Ljubojević, pedagogica Dječjeg 

vrtića „Hlojkica“ Delnice, Mirna Janeš, voditeljica Programa pomoć u kući starijim osobama i asistent 

u nastavi, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica i Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Tromjesečni financijski izvještaj danas će se dovršiti i početkom idućeg tjedna predati Fini. 

- Obračunati su i isplaćeni javni radovi. 

- Konzultacije s Državnim izbornim povjerenstvom koje još nije dostavilo novac za biračke 

odbore. 

- Početak izrade plana za sljedeću godinu i projekcijske 2018. i 2019. godine. 

- Priprema odgovora Općinskom državnom odvjetništvu. 

- Izmjena Pravilnika o bagatelnoj nabavi i Plana nabave. 

- Preknjiženja nakon rebalansa. 

- Izvještaj o kreditima pripremljen je za Ministarstvo financija. 

- Aktivnosti vezane uz INTEREG Slovenija – Hrvatska (muzej). 

- Aktivnosti vezane uz gradske poreze. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad s korisnicima, priprema za prelazak na novi računalni program uvođenje nove građe. 

- Uz Mjesec knjige sortiramo knjige koje bismo podijelili korisnicima (knjiga na dar). Dogovara 

se suradnja s Osnovnom školom i Srednjom školom. 

- Radijska emisija. 

- Aktivnosti vezane uz web stranicu. 

- Djevojčica Katarina Petranović dobila je 3. nagradu za slikovnicu (od 800 pristiglih) te ju treba 

pohvaliti u Školi. 

- Dogovor i poziv djeci na nacionalni kviz za poticanje čitanja na glas. 

- Aktivnosti vezane uz Dječji tjedan: izrada book markera. 

- Uz Mjesec knjige puno se goranskih škola najavilo u knjižnicu, dogovaramo posjete. 

- Uređenje izloga. Koristimo izloge za slanje poruka prema van te za popularizaciju fonda uz 

Dječji tjedan te uz Dan učitelja. 



- Sredstvima dobivenim od PGŽ organizirat će se kazališna predstava. 

- Slanje opomena korisnicima za uništene ili izgubljene knjige. Uz opomenu šalje se i ponuda za 

uplatu sredstava na žiro račun. 

- Aktivnosti vezane uz izradu devetomjesečnog izvješća u suradnji s računovodstvenim servisom. 

- Prisustvovanje sastanku na temu Adventa. 

- Održane su kreativna radionica i pričaonica priča. 

- Kultura i popularizacija čitanja – suradnja s mamama koje jednom mjesečno, zajedno s 

knjižničarkama, pričaju priče. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Najviše aktivnosti vezano je za radove na cesti oko Doma zdravlja i parkiralištu oko Osnovne 

škole. Radovi na parkiralištu idu dobro, manja je investicija i lakše će se dovršiti. Cesta oko 

Doma zdravlja ima nekoliko zasebnih aktivnosti kao što je čišćenje slivnika koji su bili potpuno 

nevidljivi ispod rizle kao i šahte koje su se čistile dva dana kako bi se ustanovili spojevi. Radilo 

se i na izmjeni ivičnjaka koji se danas postavljaju kao i podravnavajući sloj asfalta nakon čega 

slijedi završni sloj. Posao je velik i treba radit na tome da se smanji doživljaj. Dobili smo 1/3 

sredstava koja bi bila potrebna da se napravi u cijelosti i od toga ćemo napraviti maksimum i 

više od toga. Treba reći da to nije naša investicija, imamo koliko imamo, nije niti zemljište naše, 

mi to odrađujemo za nekog drugog tko nije angažiran u tome. To će biti dobro i na uslugu svim 

građanima. Bilo je pitanje da li ćemo proširiti parking. Proširit ćemo dio kod ulaza u laboratorij 

i pedijatra. Napravit će se i rampa za invalide koje do sada nije bilo. Ima dosta stvari o kojima 

treba voditi brigu s vrlo ograničenim sredstvima. Izvođač radi korektno, imaju iskustva u 

radovima. Dom zdravlja se pojavio s dodatnim radovima te se nastojimo uskladiti. KTD Risnjak 

čisti ostatak površine. Ovo je ogroman angažman grada oko površine koja nije bila održavana 

nikada. To radi Grad za nekog drugog.  

- Za Trg 138. brigade napravljena je natječajna dokumentacija, poslani su pozivi za dostavu 

ponuda za rekonstrukciju ceste Trga 138. brigade HV, Ulice A. Starčevića do križanja s 

Radićevom te Prolaz HŠ. Predviđen je novi asfalt, a uredit će se i dio nogostupa. Rok za dostavu 

ponuda je 18. 10., a za dovršetak radova 15. 11. 2016. 

- Obilazak Kuželja – kanalizacija. 

- Nastavak čišćenja slivnika, upojnih bunara i separatora u Delnicama. 

- U srijedu je provedena deratizacija (2 x godišnje je zakonska obveza) u Crnom Lugu, Delnicama 

i Brodu na Kupi. 

- Aktivnosti s Hrvatskim vodama oko visećeg mosta. 

- Danas bi trebao biti gotov zid kod Hotela „Risnjak“ - fugiranje i čišćenje te postava tlakovaca 

oko cvjetnjaka. 

- Plan upravljanja imovinom. 

- Rješavanje zahtjeva za zakup javnih površina. 

- Izrada energetskog certifikata za stan u Lujzinskoj 43. 

- Zapisnici i odluka za zakup poslovnog prostora u Brodu na Kupi. 

- Objava Odluke o cijeni zemljišta. 

- Rješenja za komunalni doprinos, legalizaciju. 

- Suglasnost za izvođenje radova na javnim površinama za HEP. 

- Suglasnost za prekop javne površine za radove HT. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu. 

- Računi za režije za zgradu gradske uprave. 

- Aktivnosti vezane uz čistu sječu u Lučicama. 

- Pregled makadam ceste u Lešnici. 

- Kontrola računa KTD „Risnjak“. 

- Aktivnosti vezane uz odvoz napuštenih vozila. Moramo se organizirati da možemo napuštena 

vozila koja nisu registrirana odvoziti u skladu sa zakonom. Problem je tko će ih odvesti i gdje 

deponirati. Potrebno je imati čuvan prostor 24 sata kako ne bi došlo do devastacije. To je proces 

kojeg treba odraditi kroz komunalno redarstvo. 



- Bilo je usputnih akcija po terenu vezano za komunalno redarstvo, usmeno opominjemo ljude 

jer su komunalni redari na bolovanju, upozoravamo ljude vezano za parkiranje na nogostupima, 

ispuštanje ulja iz vozila po nogostupima i slično. 

- Na upit zamjenice gradonačelnika odgovara da u Ulici bana Jelačića HEP radi prekop prije 

raskrižja prema samoposluzi u zelenoj površini gdje im je trafostanica. Asfalt kopaju  samo kod 

skretanja za Štefićev dol i za to imaju dozvolu. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Redovno održavanje, te košnja i skupljanje lišća. 

- Groblja su pripremljena za Dan svih svetih, pospremljena su i uređena osim još nešto sitnijih 

poslova u Delnicama. 

- Klupe kod crkve koje se stalno ruše vratili smo natrag. Predlažemo da se stave na drugu lokaciju. 

- Prema dogovoru izmijenjen je lavabo kod mrtvačnice i danas se montira. 

- Pomoć na radovima oko Doma zdravlja. 

- Čišćenje fontane i kontrola rada. 

- Pomoć oko otvaranja šahti. 

- Aktivnosti vezane uz ovrhu – Monterosa. 

- Sanacija urušenog zida na groblju. 

- Dogovor sa Šumarijom vezano uz problem potkornjaka. Šumarija radi na planu za Gorski kotar 

i dogovoreno je da se ove godine neće izvršiti sječa suhih stabala. Potkornjak je prešao i na 

ostale smreke, oni će sve istražiti i kroz zimu ili na proljeće napraviti kompletnu sječu. Također 

tvrde da će potkornjak kroz godinu dana zahvatiti sve smreke u Parku. Pročelnica navodi da se  

13 stabala mora srušiti. Ličinke su već pod korom, ne djeluju dok je hladno, čim bude toplije 

kreću dalje. Treba odmah reagirati. Zamjenica gradonačelnika zatražila je da se stabla sruše 

rekavši da „Risnjak – Delnice“ upravlja parkom i mora ga održavati i rješavati problem.  

 

PETAR HRG 

- Koordinacija po pitanju Delničke adventske bajke. 

- Obračun za isplatu dobavljača suvenira s JU „Priroda“. 

- Sastanak s Multilinkom danas u Rijeci. 

- Dostava statističkih podataka. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Odgojno obrazovni rad – tema dječji tjedan. 

- Individualno praćenje djece i uvid u skupinu „Zvjezdice“. 

- U srijedu Bubamarci i Krijesnice posjetili su Krašograd. 

- Sjednica Upravnog vijeća radi prihvaćanja godišnjeg plana i programa, te kurikuluma, te 

zapošljavanje medicinske sestre. 

- Posjećena je smotra policijske opreme. 

- Ravnateljica prisustvuje seminaru u Novom Vinodolskom. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrađena i dostavljena mjesečna specifikacija usluga pomoći u kući prema ministarstvu, te 

Centru za socijalnu skrb. 

- Obiđeni su korisnici na području Ravne Gore, razmotren je problem jedne gerontdomaćice koja 

je radila nedopustive stvari. Uvidom kod korisnika utvrđeno je da ih nije obilazila, da su ljudi 

nezadovoljni. Radi se o teškom prekršaju iz radnog odnosa. 

- Izvanrena kontrola djelatnice u Lokvama – obiđeni su svi korisnici, održan sastanak s 

načelnikom Lokava. 

- Ušli smo u krug procjene Zaklade „Hrvatska za djecu“. 

- Dobivena je obavijest od Zavoda za zapošljavanje da možemo zaposliti gerontodomaćicu. 

- Posjet kompliciranoj korisnici – nemoguća situacija. S Centrom za socijalnu skrb vidjet će se 

što se može učiniti. 

 

 



DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Uređenje D7 vozila. 

- Uviđaj u stanje hidranata u Crnom Lugu, provjera ispravnosti. 

- Ispitivanje i pranje cijevi. 

- Izmjena ulja na vozilima, podmazivanje auto košare – servisiranje. 

- Prisustvovanje prezentaciji vozila u JVP Rijeka. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Prezentacija programa GSC za dječje vrtiće Grada Rijeke. 

- Postupak javne nabave za nabavku tribina za klizalište je završen, ide se u realizaciju. 

- Početak radova na polaganju pokretne trake na Platku (80 metara) koja će se postaviti do zimske 

sezone. Namijenjena je sanjkašima i skijašima početnicima. 

- Suradnja s Domom Fara koji dolaze u Delnice. 

- Tekući poslovi u Delnicama i na Platku. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Održan je sastanak s Komunalcem i projektantom na temu kanalizacije u Kuželju gdje je prodor 

oborinskih voda u sustav kanalizacije navodno izazvao problem na pročistaču u Slovenskom 

Kuželju. Odmah je snimljen sustav kako bi se otkrila puknuća i prodori vode, dosta toga se 

detektiralo i sada očekujemo izvješće. Slijedi sastanak s predstavnicima Slovenskog Kuželja 

radi dogovora što i kada dalje. 

- Pročelnica je pozvana na Sud vezano uz tužbu protiv grada. Rasprava je otkazana a nitko ju nije 

o tome obavijestio. 

- Za cestu Kendar čekamo ispravljeni projekt, slijedi podnošenje zahtjeva za građevnu dozvolu. 

- Aktivnosti vezane uz pripremu teksta za raspisivanje natječaja za prodaju u PZ Kendar. 

- Odrađen je postupak bagatelne nabave za izradu Prvih izmjena i dopuna DPU Centar 1. 

- Što se tiče Vrtića i preseljenja kuhinje bit će potrebno izraditi glavni projekt i dobiti potvrde 

javno pravnih tijela. Građevna dozvola nije potrebna.  

- Napravljen je i objavljen pročišćeni tekst Odluke o komunalnoj naknadi. 

- Svakodnevni teren na radove kod Škole i Doma zdravlja. 

- Aktivnosti vezane uz sprečavanje širenja potkornjaka. 

- Spajanje objekta u Delnicama, A. Starčevića 10 na kanalizaciju iznosi 30.000 kuna. Grad je 

vlasnik u 1/3 i u tom omjeru mora sudjelovati u troškovima. 

- Sanaciju visećeg mosta preko Kupice izvršit će Hrvatske vode na način što će demontirati 

postojeći most – drveni dio koji će se iskoristiti, staviti nove sajle. Od Grada se očekuje da onu 

dobru drvenu građu očisti, premaže i vrati natrag. 

- U tijeku je slaganje Proračuna za iduću godinu te je pročelnica zamolila da joj se dostave ideje 

koje ustanove i poduzeća namjeravaju raditi da se vidi što se može staviti u Proračun. Đulio 

Jusufi naveo je da nema novih troškova i to je kraj priče. Nema investicija. Prioritet je 

funkcioniranje sustava. Pročelnica navodi da je plan osnova da se možemo javljati na natječaje 

za financijska sredstva.  

- Davorin Klobučar zamolio je pisano izvješće o česticama na kojima se nalaze Romi na području 

Broda na Kupi. 

 

TOMISLAV MRLE 

- Sazvan je sastanak Stožera za zaštitu i spašavanje. 

- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa za garaže u Frankopanskoj i Lujzinskoj ulici. 

- Javni natječaj za prodaju zemljišta u PZ Kendar. 

- Kontakt s DUUDI vezano uz darovanje Doma OSRH. 

- Označavanje granica zemljišta u Lučicama. 

- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa na zemljištu kod Setinga. 

- Korektura materijala i objava na web stranici. 

- Dostava podataka za stipendije PGŽ. 

- Prigovor na odgovor za ostvarivanje prava iz socijalne skrbi. 

- Odgovor Centru za socijalnu skrbi za ostvarivanje prava iz socijalne skrbi. 



- Poslovi oko adventa- 

- Rješenja za novorođenčad. 

- Komunikacija sa OŠ na temu prehrane učenika. 

- Aktivnosti vezane uz izmjene odluka o stipendijama. 

- Sastanak, dogovori i završna izrada materijala na temu koeficijenata. 

- Izrada poziva za sjednicu Vijeća za prevenciju. 

- Proučavanje radne verzije procjene rizika. 

- Do kraja mjeseca, po nalogu gradonačelnika, sazvat će se sjednica svih MO, za jedan MO sazvat 

će se zbor građana. 

 

 

 

Dovršeno u 8,50 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Zamjenica gradonačelnika 

Klaudija Kumpar      Katarina Mihelčić 

  

 

 

 

 

 


